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Betreft: Schriftelijke vragen m.b.t het verwerken van 500.000 ton Beaumix op Limburgse wegen.  
 
Geacht college, 
 
Wij kregen verschillende verontrustende meldingen over het plan van aannemer Boskalis die 500.000 
ton omstreden Beaumix wil gaan verwerken bij werkzaamheden aan de Limburgse snelwegen. De 
Natuur-en Milieufederatie spreek hier schande over, en vindt dat het gebruik haaks staat op de 
doelen van de kaderrichtlijn Water. Het is nu al duur om drinkwater te zuiveren en absoluut niet goed 
dat je dan nog een extra risico toevoegt, dit kan dramatisch uitpakken.  
Ook drinkwaterproducent en leverancier WML (Waterleiding Maatschappij Limburg) juicht de extra 
aandacht voor het terugdringen van ongewenste stoffen in het grondwater toe m.b.t. de 
aangescherpte regels die de provincie wil gaan invoeren voor de land en tuinbouw.  
 
Hierover heeft Partij Veilig Maastricht de volgende vragen. 
 

1. Bent u op de hoogte van de plannen om de Beaumix te gebruiken voor het verbreden van de 
Limburgse snelwegen? 

2. Bent u het met ons eens dat het voor ons drinkwater geen voordeel oplevert als bij land en 
tuinbouw alle middelen verboden worden, waardoor er bedrijven dreigen om te kiepen en er 
500.000 ton omstreden Beaumix onder de snelwegen wordt verwerkt? 

3. Schoon en veilig drinkwater is een eerste levensbehoefte, en ondanks dat de zorgplicht bij de 
provincie ligt, roepen wij u op namens de gemeente Maastricht alles in het werk te stellen 
om een verbod te krijgen voor het gebruik van Beaumix op onze wegen, zodat wij, en ook de 
toekomstige generaties, niet worden opgezadeld met problemen.  

 
 
Namens Partij Veilig Maastricht, 
 
René Betsch, raadslid 
John Voorst, raadslid 
Pascal Ruijters, burgerlid.  


